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VRAGEN FRACTIE VVD INZAKE RAADSNOTA POLFERMOLEN VERSIE 28 

APRIL 2020 

1. waarom wordt het op handen zijnde vertrek van Stella Maris nu betrokken bij 

de toekomst van de Polfermolen? 

 

2. Wat is het leerlingenaantal van de Basisschool Valkenburg? Wat is de 

prognose voor de komende 5, 10 ,15 jaar qua aantallen? Op welke cijfers is dit 

gebaseerd? 

 

3. Wat is het leerlingenaantal van de Basisschool Berg? Wat is de prognose voor 

de komende 5, 10 , 15 jaar qua aantallen? Op welke cijfers is dit gebaseerd? 

 

4. Waarom worden de wensen en de visie van huidige gebruikers van beide 

sporthallen pas bij de volgende raadsnota betrokken  (p 7 van 10) en niet nu 

al? 

 

5. Waarom is er niet nu al gekeken naar eventuele extra scenario’s? We dienen 

als raad een weloverwogen besluit te kunnen maken over de toekomst van de 

Polfermolen, daarom dienen alle scenario’s onderzocht te worden.   

 

6. Wat wordt bedoeld met “ook wanneer de gebruikers meer scenario’s 

uitgewerkt willen zien, dan zullen wij daar op ingaan”. Op welke wijze wordt 

daar op in gegaan?  

 

7. Welk pakket aan maatregelen wordt bedoeld? (p 2 van 10) 

 

8. Hoe verwacht men om de uitwerking van het pakket aan maatregelen medio 

mei aan de raad voor te leggen als de raadsvergadering al gepland staat voor 

18 mei 2020?  Is dit nog haalbaar? 

 

9. Waarom wordt enerzijds al uitgegaan van het vertrek van Stella Maris terwijl 

anderzijds (p 7 van 10) is opgenomen “..komt wellicht de Stella Maris locatie 

vrij…zou vertrekken”? 
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10. Met betrekking tot de zinsnede “eventueel ook aanvullend andere 

voorzieningen’. Waarom zijn deze voorzieningen niet nu al als optioneel 

toegevoegd en welke voorzieningen zijn dit dan? 

 

11. Waarop is het standpunt gebaseerd dat het een 2/3 en een grote sporthal zou 

moeten worden?  

 

12. Op basis van de actuele cijfers van de Polfermolen wordt momenteel de 

verschillende bezuinigingsmogelijkheden in beeld gebracht die vanaf 1 januari 

2021 zouden kunnen worden doorgevoerd. 

In het bijgevoegde schema wordt uitgegaan van cijfers 2019. 

Wij zouden graag de bezuinigingen per onderdeel toegelicht zien, dus de 

(financiële) gevolgen van de sluiting van elke voorziening afzonderlijk: 

barvoorziening, theaterzaal, fitness en zwembad en gebaseerd op reëel en 

recente cijfers. 

 

13. Waarom worden in dit raadsvoorstel over de toekomst van de Polfermolen 

andere locaties voor ontwikkelingen betrokken?  

 

Het verbaast ons dat zowel Stella Maris (hier was eerder nooit sprake van) als 

het terrein van de Bosdries in deze nota als ontwikkellocatie is opgenomen. 

Naar onze mening zijn de opgevoerde cijfers dan niet aannemelijk 

Door onze fractie is de afgelopen jaren telkens gevraagd of de Bosdries 

onderdeel uitmaakte van de bezuiniging. Steeds werd aangegeven dat dit niet 

aan de orde is en dat nieuwbouw of renovatie van de Bosdries pas in een 

latere fase zal worden gewogen. 
 

 


